

**DCSD မလေကပီပုမတော်ဖိ တော်ဟ်လုာ်ဟ်ပွဲမုာ်နံ (Appreciation Day) ယုာ်ဒီး
တော်မလေကပီလောအလောပွဲဒီးတော်သုာ်ညါဆာတော်ဘျူးဒီးတော်သုာ်ညါသးညီ**

ဖဲမုာ်ယံာ်နံ, လါအီးကထိဘာ် 6 သီအနံ, DeKalb County School District (DCSD) မလေကပီပုမတော်ဖိတော်သုာ်ညါသးညီအမုာ် ကီာ်ရုာ်ဝဲဒီးအပုသးကွဲတော်ဖိဒီးပုဘာ်မုဘာ်ဒါတဖာ်လဲထံာ်လီာ်အိာ်သကီးကွဲလဲလဲာ် 138 ဖျာ်ဒီးလီာ်ခါာ်သးတဖာ်လဲတော်ဟ်ဖျါထီာ် အဝဲသုာ်အတော်ဟ်လုာ်ဟ်ပွဲမုာ်နံ *Employee Appreciation Day* အံန့ာ်လီာ်. မူးလီာ်ဆီအံကဲထီာ်သးတဘျီယီဒီး နံသဘျူ (Fall Break) လါကွဲဖိတဖာ်အဂီာ်ဒီး ပုသုပုဘာ်ဝဲဒ်နီာ်အတော်မလီမဒီးမုာ်နံ (professional development day) လါပုဘာ်မု ဘာ်ဒါတဖာ်အဂီာ်, မုာ်တော်အုာ်ကဲသးလါ DCSD ကျဲးစားဟ့ာ်လီာ်သးလါတော်ကသုာ်ညါဟ်ပနီာ်ဒီးစံးဘျူးဘာ်ပုမတော်ဖိအတော်သးတီဒီးအ တော်ဟ့ာ်လီာ်သးန့ာ်လီာ်.

ဘာ်ဆာ်မူးသးဖုံတကတော်ဖဲန့ာ်ဘာ်. ပုနီာ်သီလုာ်ဘား(စ)ဒီးပုသမံသမိးတော်ဖိတဖာ်မလေကပီပုမုာ်ခံနံ, လါအီးကထိဘာ် 10 သီ, စးထီာ်လါအဝဲသုာ်တမတော်မလဲမုာ်ယံာ်နံ, လါတော်မလီတော်ဝဲဒ်တော်ဟ့ာ်လဲဟ့ာ်ကပီပုမတော်ဖိလုာ်ဒီးပုဒီးကီးဂန့ာ်လီာ်.

တော်ဟ်ဖျါလီဆီနံလီဆီအံမုာ်ဝဲကီာ်ရုာ်လီာ်ကဝီကျဲးစားဟ့ာ်လီာ်သးလါအပုမတော်ဖိတဖာ်အတော်ဟဲကွဲမကဒါတော်မလဲ 2022-2023 တာ်ထီာ်ကွဲနံန့ာ်လီာ်. အဝဲသုာ်ဒီးန့ာ်ခိာ်ဖးခိဖျါအတော်သးတီလါအထီာ်ဟူးထီာ်ဂဲပုသးလါတော်ကယာ်တော်ခဲလဲာ် \$2,000 အါန့ာ်ဒီး \$1,000 လါတကတီာ်ဘာ်တကတီာ်အဂီာ်ဒ်အမုာ်တော်အာ်လီအခိာ်ထံးခိာ်ဘိအသီးန့ာ်လီာ်. တော်စူးကါစုဆီာ်ထွဲတဖာ်အံဒ်အ မုာ်တော်သုာ်ညါဆာတော်ဘျူးအတော်ပနီာ်လါအကျဲးစားဖဲမတော်သပုာ်ပုဒီးဟ့ာ်လီာ်သးလါကွဲဖိ, ဟံာ်ဖိယီဖိ, ပုတတအပုဘာ်ထွဲမလဲကီး တော်တဖာ်, ဒီးပုအဂတဂစုာ်စုာ်ဖဲ DeKalb County အပုန့ာ်လီာ်.

ဖဲတော်မလေကပီပုမအကတီာ်, DCSD သရုာ်သမါအသီလါ 2023-2024 နံာ်အဂီာ်ဒီးန့ာ်ဝဲတော်ဆဲးလီမံအခိာ်ထံးတဘျီအဘိနား(စ), လါတော်သုာ်ညါဝဲဒ်အဝဲသုာ်အတော်သုာ်အုာ်သးဂဲဒီးအတော်ဟ့ာ်လီာ်သးလါတော်ရုာ်လီာ်ကဝီအခါအုညါအကွာ်ဂီန့ာ်လီာ်.

DCSD ပုမတော်ဖိကရုာ်လါအဒီးန့ာ်တော်လါကပီသုတဖုမုာ်ဝဲပုဘာ်မုဘာ်ဒါအသီလါ 2023-2024 တာ်ထီာ်ကွဲနံအဂီာ်န့ာ်လီာ်. အဝဲ သုာ်ဒီးန့ာ် “ထာ်တော်ကံးညာ်” (“swag bags”) လါဆီလါပုဒီးတော်ဖိတော်လဲအကလုာ်ကလုာ်, ပုယုာ်ဒီးတော်ဟ့ာ်ခးကွဲ, ဝဲဒီးလံာ်လဲာ် တဖာ်, ခိာ်သလုး, ဒီးထီာ်ဒီးဘိတဖာ်, လါတော်စူးကါဝဲဒ်အမုာ် တော်ဒုးန့ာ်စုအတော်ပနီာ် (symbolic gesture) လါတော်တူာ်လီာ်မုာ်ပု ဟဲအသီတဖာ်အု DCSD ဟံာ်ဖိယီဖိအသီးအကျါန့ာ်လီာ်.

တော်မလေကပီပုခံသီလဲာ်အံလါပုဒီးတော်နံကမု့, တော်နံတော်အ့, ဒီးတော်သုာ်ညါဆာတော်ဘျူးလါသးဒီးဖျါန့ာ်လီာ်. *Employee Appreciation Day* မုာ်ဝဲတနံာ်တဘျီတော်ဒုးသုာ်နီာ်ထီာ်ကွဲတော်လါ DCSD ဟ်လုာ်ဟ်ပွဲမုာ်နံကဟုကယာ်ဝဲဒ်တော်ကျဲးစားမတော်အုာ် ဆုာ်ဒီးတော်ဟ့ာ်လီာ်သးလါအတော်ဖဲတော်မလဲလဲာ်ခဲဆု, ဒုးအိာ်ထီာ်တော်လီာ်တော်ကျဲအဂုာ်ကတော်လါအကဲထီာ်လီာ်ထီာ်, တော်မလီ န့ာ်တော်, ဒီးတော်ဒုးအိာ်ထီာ်တော်ဒ်ဘာ်မဟူးလါအအိာ်ကအိာ်ခိးန့ာ်လီာ်.

DCSD မုာ်ဒီးဝဲဒ်တော်တီခိာ်ရိာ်မအဒိအတော်, ဒုးန့ာ်ဖျါထီာ်တော်မမတော်ကွဲထွဲအရုဒီးတော်ဟ်လုာ်ဟ်ပွဲန့ာ်ခိာ်ယါလါအပုမတော်ဖိ အဂီာ်, လါအမုာ်ပုမတော်ဖိအကါဒိာ်ဖဲတော်ရုာ်လီာ်ကွဲဖိဒီးပုတတအခါအုညါအကွာ်ဂီအပုန့ာ်လီာ်.

စံာ်လီာ်ပုာ်ယဲသန့လါလဲာ်အံလါတော်ဒုးန့ာ်ဖျါထီာ် *Employee Appreciation Day 2023* အဂုာ်-

- တော်ဂီဝဲကီာ်ရုာ်ဒီးတဘျီဖဲမုာ်ယံာ်နံ, လါအီးကထိဘာ် 6 သီ- <https://flic.kr/s/aHBqjAXt3k>
- ပုနီာ်သီလုာ်ဘား(စ)ဒီးပုသမံသမိးသီလုာ်ဘား(စ)မလေကပီပုမုာ်ခံနံ, လါအီးကထိဘာ် 10 သီ- <https://flic.kr/s/aHBqjAY4aN>